
COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 21 FEVRIER 2013 

Présents:  Yves Borreman, William Sterckx, Alain Grenier, Nathanaël 
Majoros, Karel Vanderheyden, Bernard Scruel, Koen 
Michiels, Peter Bruynsteen, Leen Mortier, Jean Solon. 

Excusé: Jan Lauwers. 

Les comptes-rendus des réunions du 17 et 26 janvier sont approuvés. 

Dates réunions suivantes :  jeudi le 14 mars à 19h30 ;  
jeudi le 25 avril à 19h30 ;  
jeudi le 16 mai à 19h30 ;  
jeudi le 13 juin à 19h30. 

Avant la réunion, le conseil souhaite la bienvenue à Leen, qui se 
présente ainsi que tous les autres membres du conseil. En absence 
d’un règlement d’ordre intérieur et d’un code déontologique, la 
collégialité et confidentialité au sein du conseil et le fait qu’il faut 
éviter toute suspicion de conflit d’intérêts priment. Tous les présents 
sont d’accord avec ces principes qui ont étés scrupuleusement 
respectés ces dernières années. 

Nominations, commissions et fonctions 

Président : Yves Borreman (vote unanime). 

Vice-présidents :  Alain Grenier et William Sterckx (vote unanime). 

Trésorerie : Jean. 

Commission Sites : Alain, Yves, Bernard, Koen, Peter, Jan, Jean. 

Enseignement parapente : William, Yves, Koen, Peter, Karel, Jean. 

Enseignement delta : Jan, Yves, Jean. 

Compétition parapente : Nathanaël, William, Peter, Yves. 

Compétition delta :  Jan, William, Jean. 

Commission Sécurité : Karel, Peter, Jan, Jean. 

Assurances : Jean. 

Fly!: Jean, Nathanaël. 

Site internet : Jean, Nathanaël. 

Représentation EHPU : Yves, Jean, Karel (ESTC). 

Représentation CIVL : Nathanaël, Jean. 

Représentation ACRB : Yves, Jean. 

Assemblée Générale : Jean, Alain, Yves, Bernard, Leen. 

Relations publiques : Leen. 

Commission delta : Jochen Zeischka, Rudy Beeckaert, Kris Nijs,  
Jan Lauwers, Klaartje Puttemans. 

Assemblée générale 

L’impression générale des membres du conseil était très positive : la 
présentation nettement plus courte, de très beaux stands, les photos 
du concours et les nappes donnent du cachet, le bar a bien 
fonctionné, les examens ont été un succès comme les années 
précédentes, les films ont étés appréciés comme d’habitude. 
Amélioration majeure : la présence des tous les membres du conseil  
à 12h30 et l’ouverture du café annexe pendant les (corrections des) 
examens. 

Leen trouve que l’assemblée devrait être plus gaie, mais le conseil 
accepte que la partie officielle sera toujours un peu « sèche » , il s’agit 
quand-même d’une obligation légale qui ne doit pas tourner à la 
rigolade, car les membres doivent approuver l’action du conseil et les 
comptes, comment pourraient-ils le faire sans les présenter ? 

Ceci dit, le conseil est toujours ouvert à d’autres idées pour améliorer 
l’assemblée, et invite Leen à faire des propositions concrètes au sein 
de la commission concernée. 

Le conseil décide de garder la salle qui est parfaitement adaptée à nos 
besoins, avec le rajout des deux petites salles pour des rattrapages à 
l’oral des examens (Jean avait réservé ces salles mais elles n’étaient 
pas ouvertes).  

Date prochaine assemblée générale : samedi le 25 janvier 2014. 

 

(Suite sur la page suivante). 

VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 21 FEBRUARI 2013 

Aanwezig:  Yves Borreman, William Sterckx, Alain Grenier, Nathanaël 
Majoros, Karel Vanderheyden, Bernard Scruel, Koen 
Michiels, Peter Bruynsteen, Leen Mortier, Jean Solon. 

Verontschuldigd: Jan Lauwers. 

De raadsverslagen van 13 en 26 januari worden goedgekeurd. 

Data volgende vergadering:  donderdag 14 maart om 19u30;  
donderdag 25 april om 19h30;  
donderdag 16 mei om 19h30;  
donderdag 13 juni om 19h30. 

Voor de vergadering verwelkomt de raad Leen, die zich voorstelt, 
gevolgd door de andere leden van de raad. Bij ontstentenis van een 
reglement van inwendige orde en een deontologische code, primeren 
de collegialiteit en confidentialiteit binnen de raad en het feit dat men 
elke de schijn van belangenvermenging moet vermijden. Alle 
aanwezigen zijn akkoord met deze principes die de laatste jaren 
gewetensvol worden nageleefd. 

Benoemingen, commissies en taken 

Voorzitter : Yves Borreman (met eenparigheid van stemmen). 

Ondervoorzitters :  Alain Grenier en William Sterckx (eenparigheid). 

Schatbewaarder : Jean. 

Commissie Vliegplaatsen : Alain, Yves, Bernard, Koen, Peter, Jan, Jean. 

Opleidingen parapente : William, Yves, Koen, Peter, Karel, Jean. 

Opleidingen delta : Jan, Yves, Jean. 

Competitie parapente : Nathanaël, William, Peter, Yves. 

Competitie delta :  Jan, William, Jean. 

Commissie Veiligheid : Karel, Peter, Jan, Jean. 

Verzekeringen : Jean. 

Fly!: Jean, Nathanaël. 

Internetsite : Jean, Nathanaël. 

Afvaardiging EHPU : Yves, Jean, Karel (ESTC). 

Afvaardiging CIVL : Nathanaël, Jean. 

Afvaardiging ACRB : Yves, Jean. 

Algemene Vergadering : Jean, Alain, Yves, Bernard, Leen. 

Public relations : Leen. 

Deltacommissie : Jochen Zeischka, Rudy Beeckaert, Kris Nijs,  
Jan Lauwers, Klaartje Puttemans. 

Algemene vergadering 

De algemene indruk van de raadsleden was erg positief: de merkelijk 
kortere presentatie, de heel mooie stands, de foto’s van de wedstrijd 
en de tafellakens die het geheel « cachet » gaven, de goed lopende 
bar, de examens die net zoals de vorige jaren veel succes hadden, de 
films die zoals altijd geapprecieerd werden. Een grote verbetering was 
het feit dat alle raadsleden om 12u30 aanwezig waren en de opening 
van het naastliggende café gedurende de (verbetering van de) 
examens. 

Leen vindt dat de vergadering wat leuker zou mogen zijn, maar de raad 
aanvaardt dat het officiële gedeelte altijd wat « droog » zal zijn, het 
gaat uiteindelijk over een wettelijke verplichting die niet tot een grap 
moet verworden, want de leden moeten de acties van de raad en de 
rekeningen goedkeuren, en hoe zouden ze dit kunnen doen zonder 
deze voor te stellen ? 

Dit gezegd zijnde staat de raad altijd open voor andere ideeën om de 
vergadering te verbeteren, en nodigt leen uit om concrete voorstellen 
te doen in de schoot van de betroffen commissie. 

 De raad beslist de zaal, die perfect aangepast is aan onze noden, te 
behouden, met toevoeging van de twee kleine zaaltjes voor de 
mondelinge herexamens (Jean had ze gereserveerd maar ze waren niet 
open). 

Datum volgende algemene vergadering: zaterdag 25 januari 2014. 

(Vervolg op volgende bladzijde). 



COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 21 FEVRIER 2013 (suite) 

Brevets 

Danny Hansoul peut faire son examen pratique pour le brevet 
d’Initiateur Pente Ecole de parapente avec Yves Borreman. 

Pavel Ciorogariu peut faire sa formation pour les brevets de Pilote 
Biplace Swift et de Moniteur Swift chez Avia Airsport. 

Karel Vanderheyden peut faire sa formation pour les brevets de Pilote 
Biplace de parapente chez Airsport. 

Joachim Cooman peut faire sa formation pour les brevets de Pilote 
Biplace de parapente chez Airsport. 

Cathy Petersen peut faire sa formation pour les brevets de Pilote 
Biplace de parapente chez Fou d’L. 

Christophe Verhasselt peut faire sa formation pour les brevets de 
Pilote Biplace de parapente chez Fou d’L. 

Mario Deroo peut faire sa formation pour les brevets de Pilote Biplace 
de parapente avec Luk Van Sand. 

Equipe nationale de parapente 

Les règles de sélection restent les mêmes, elles sont basés sur le 
classement FAI à une date précise, ce qui sera la dernière date 
possible avant les inscriptions. La FBVL continuera à intervenir pour 
50% des inscriptions pour les membres qu’elle sélectionnera. 

Coupe de distance 

Un budget de 250 € est voté pour des prix, qui seront donnés aux 
gagnants de certaines classes et également lotis entre les autres 
participants. Les commissions compétition devront établir les classes 
et les prix, tant en delta qu’en parapente. 

Réunions EHPU et CIVL 

Yves, sa compagne Marie-France, qui a été son interprète et que le 
conseil remercie vivement, et le membre FBVL Vincent Trève ont 
participé à la réunion de l’Union Européenne de vol libre (EHPU).  

Yves résume les débats et annonce une augmentation de 100 € pour 
la cotisation EHPU, afin de pouvoir payer 14.000 € à l’AFNOR pour 
gérer les normes EN.  

Vincent Trève, qui travaille chez Eurocontrol à Paris, a été nommé 
comme Airspace Officer de l’EHPU sur proposition de la FBVL. Ses 
frais seront payés directement par l’EHPU.  

Une lettre de l’EHPU a été écrite à la CIVL, dans laquelle l’EHPU 
demande de conserver l’obligation de voler sur des voiles 
homologuées EN lors de championnats du monde et d’Europe. 

Lors de la réunion de la CIVL (Commission Internationale de Vol 
Libre), où la FBVL n’était pas représentée, cette demande a été 
honorée et d’autres propositions visant à créer une nouvelle 
d’homologation « compétition » pour en 2015 ont été votées. 

Xtreme Xperience 

La prochaine édition de l’événement grand public « Xtreme 
Xperience » aura encore lieu la date de la Coupe Icare (22/9/2013), 
malgré les protestations de Peter et de Jean, mais tant Peter que 
Koen s’engagent à participer à cet événement avec leur club ou école. 

Jean sollicitera également Tom Haagdorens et la commission delta.  

Sites : Boom 

Jean a participé  à une réunion de travail concernant des travaux 
prévus sur la pente école de Boom, et à sa stupéfaction on y parlait, 
en plus de refaire le plat afin d’avoir une évacuation d’eau plus 
efficace, d’aménager un chemin de « travail » en asphalte au pied et 
tout au long de la pente. Evidemment Jean a dit que ceci posait un 
grand problème pour la sécurité de nos membres et en particulier les 
élèves des écoles qui y fonctionnent, et il a proposé de faire ce 
chemin en milieu du terrain, ce qui sera étudié par le gestionnaire du 
domaine et un bureau d’étude. Jean suit cela de près. 

(Suite sur la page suivante). 

VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 21 FEBRUARI (vervolg) 

Brevetten 

Danny Hansoul mag zijn praktijkexamen voor het brevet van 
Leshellinginitiator parapente doen met Yves Borreman. 

Pavel Ciorogariu mag zijn praktijkexamen voor het brevet van 
Duopiloot Swift en Monitor Swift doen bij Avia Airsport. 

Karel Vanderheyden mag zijn opleiding voor het brevet van Duopiloot 
parapente doen bij Airsport. 

Joachim Cooman mag zijn opleiding voor het brevet van Duopiloot 
parapente doen bij Airsport. 

Cathy Petersen mag haar opleiding voor het brevet van Duopiloot 
parapente doen bij Fou d’L. 

Christophe Verhasselt mag zijn opleiding voor het brevet van 
Duopiloot parapente doen bij Fou d’L. 

Mario Deroo mag zijn opleiding voor het brevet van Duopiloot 
parapente doen met Luk Van Sand. 

Nationale parapente-ploeg 

De selectieregels blijven dezelfde, ze zijn gebaseerd op het FAI-
klassement op een bepaalde datum, die de laatst mogelijke datum zal 
zijn voor de inschrijving. De BVVF blijft tussenbeide komen voor 50% 
van het inschrijvingsgeld van de geselecteerde leden. 

Afstandscup 

Een budget van 250 € wordt gestemd voor prijzen, die gegeven zullen 
worden aan de winnaars in bepaalde klasses en eveneens verloot 
zullen worden tussen de andere deelnemers. De wedstrijdcommissies 
zullen de klasses en de prijzen bepalen voor delta en voor parapente. 

EHPU en CIVL-vergaderingen 

Yves, zijn partner Marie-France (die voor Yves vertaalde, waarvoor veel 
dank vanwege de raad) en het BVVF-lid Vincent Trève namen deel aan 
de vergadering van de Europese vrije vlucht unie (EHPU).  

Yves vat de vergadering samen en kondigt een verhoging van het 
EHPU-lidgeld aan met 100 €, om de 14.000 € die de EHPU aan AFNOR 
moet betalen voor het beheer van de EN-normen. 

Vincent Trève, die bij Eurocontrol in Paris werkt, werd tot EHPU- 
Airspace Officer benoemd op voordracht van de BVVF. Zijn kosten 
zullen direct door de EHPU betaald worden. 

Een brief van de EHPU werd naar de CIVL gestuurd, waarin de EHPU 
vraagt om de verplichting van EN-gekeurde schermen te behouden 
tijdens wereld- en Europese kampioenschappen. 

Tijdens de vergadering van de CIVL (Commission Internationale de Vol 
Libre), waar de BVVF niet vertegenwoordigd was, werd deze vraag 
gehonoreerd en werden andere voorstellen gestemd met het oog op 
het oprichten van een nieuwe « competitie » homologatie tegen 2015. 

Xtreme Xperience 

De volgende editie van het grote publieksevenement « Xtreme 
Xperience » zal weer plaats hebben op de datum van de Coupe Icare 
(22/9/2013), ondanks de protesten van Peter en Jean, maar zowel 
Peter als Koen zeggen hun deelname toe, met hun club of school. 

Jean zal eveneens Tom Haagdorens en de deltacommissie vragen. 

Vliegplaatsen: Boom 

Jean heeft deel genomen aan een werkvergadering over voorziene 
werken op de leshelling van Boom, en was verbouwereerd te horen 
dat men er sprak over, afgezien van de heraanleg van de vlakte voor 
een betere afwatering, de aanleg van een asfalt « werkweg » aan de 
voet van de gehele helling. Uiteraard heeft Jean gezegd dat dit een 
groot probleem vormde voor de veiligheid van onze leden en zeker 
voor de leerlingen van de scholen die er werken, en heeft voorgesteld 
deze weg aan te leggen in het midden van de vlakte, wat bestudeerd 
zal worden door de beheerder van het domein en een studiebureau. 
Jean volgt dit op de voet op. 

(Vervolg op volgende bladzijde). 



COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 21 FEVRIER 2013 (suite) 

Sites : Teuven 

Notre délégué site Jack Paulissen a visité le fermier de la pente école, 
et tout va bien, bien qu’on n’utilise pas souvent cette pente. Le 
conseil remercie Jack pour ses démarches. 

Panneaux sites 

Jean propose de renouveler le panneau des 7-Meuses, maintenant 
que la situation des zones aériennes semble être définitive, ainsi que 
d’en confectionner un pour Beauraing. Le conseil est d’accord. 

Karel enverra le fichier électronique du panneau des 7-Meuses à Jean 
pour pouvoir travailler dessus. 

Journée de lancement de parachute 

Jean a obtenu des attestations de 4 assurances couvrant 
l’organisation, les bénévoles et les participants assurés par  la FBVL 
aux exercices de lancement de parachute organisé par le Pick-Up Club 
et les Eburonflyers à une Tyrolienne dans la « Topsporthal «  à Gand. 

Correspondance 

Le club français gestionnaire des sites de la Côte d’Opale ont signalé 
un incident sur leurs sites avec des pilotes belges qui n’avaient pas de 
badges. Jean a transmis ce mail  sur la liste mail « membres » afin de 
rappeler le règlement de ces sites aux membres. Puisque les pilotes 
concernés se sont excusés le conseil ne voit pas la nécessité 
d’entreprendre d’autres actions envers eux. 

Rapporteur : Jean. 

VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 21 FEBRUARI (vervolg) 

Vliegplaatsen : Teuven 

Onze vliegplaatsafgevaardigde Jack Paulissen heeft de boer van de 
leshelling bezocht, en alles gaat goed, hoewel deze helling niet vaak 
gebruikt wordt. De Raad bedankt Jack voor zijn tussenkomst. 

Infoborden vliegplaatsen 

Jean stelt voor het infobord van de 7-Meuses te vernieuwen, nu dat de 
situatie van de luchtvaartzones bestendigd lijkt, en er ook één te 
maken voor Beauraing. De Raad gaat akkoord. 

Karel zal het elektronisch bestand van het infobord van de 7-Meuses 
naar Jean sturen om eraan te kunnen werken. 

Parachutewerpdag 

Jean heeft de attesten van de 4 verzekeringen bekomen, die de 
organisatie, de vrijwilligers en de deelnemers die verzekerd zijn door 
de BVVF, dekken voor de werpoefeningen die door de Pick-Up Club en 
de Eburonflyers aan een “deathride” georganiseerd werden in de 
Topsporthal te Gent. 

Briefwisseling 

De Franse club die de vliegplaatsen van de Opaalkust beheren hebben 
een incident gesignaleerd met Belgische piloten die geen 
toegangsbadges hadden. Jean heeft dit bericht op de « leden » 
mailinglijst doorgestuurd om de leden het reglement van deze 
vliegplaatsen in herinnering te brengen. Aangezien de betrokken 
piloten zich hebben geëxcuseerd ziet de raad geen noodzaak om 
verdere stappen tegen hen te ondernemen. 

Verslaggever : Jean. 

 

 


